
   
 

 
 

 
 

 

          Aquest logotip identifica 
           els materials de 
Lectura Fàcil que segueixen 
les directrius internacionals 
de l’IFLA (International 
Federation of Library 
Associations and Institucions) 
i d’Inclusion Europe quant al 
llenguatge, el contingut i la 
forma amb l’objectiu de 
facilitar-ne la comprensió.  
L’atorga l’Associació Lectura 
Fàcil (www.lecturafacil.net) 

COM S’IDENTIFIQUEN? 

Són llibres elaborats amb 
especial cura per ser llegits i 
entesos per persones amb 
dificultats lectores. 

LLIBRES DE LECTURA FÀCIL PUBLICACIONS DE 
L’ABADIA DE MONTSERRAT 

Col·lecció L’onada 

Col·lecció Llegim 

• Alba Rosada, la princesa que es 
va enamorar del mar  

• Dobrunca  
• La dona del sabater  
• L'Elionor i les oquetes del rei 

Maó  
• La filla del carboner 
• La germana dels set corbs 
• La princesa malalta 

• La caixa de joies, Jordi Dausà 
Mascort 

• El club de la petanca, Òscar 
Vendrell Corrons 

• Des de la Terra amb amor, 
Marta Mas Prats 

• Em dic Nicòstrat, Òscar Vendrell 
Corrons 

• Entre línies, Marcel Bartumeus 
• Els Fak Eh, Jordi Dausà Mascort 
• El gat que va perdre els bigotis, 

Xavier Gual 
• El lladre del mocador verd, 

Teresa Artigas 
• La llar dels cabells, Òscar 

Vendrell Corrons 
• La mirada ferida, Mireia 

Companys Tena 
• El nou món de la Sandy, Fina 

Niubó 
• Les taules de l’Olívia, Marta Mas 

Prats 

TANDEM 

Col·lecció L’onada 

• El Corsari negre, Emilio Salgari 
• Gulliver al país de Lil·liput, 

Jonathan Swift 
• Sindbad el mariner 
• Tirant lo Blanc, Joanot Martorell 

Universidad Internacional 
de Andalucía 

Col·lecció Siempreviva 

• El gato y las aves Félix María de 
Samaniego 

• Novelas ejemplares Miguel de 
Cervantes 

• Platero y yo Juan Ramón Jiménez 

C. de Joan Alcover, 28, 2n 
07006 Palma 
971 22 59 00 ext. 3631  
bibjalcover@palma.cat 

 
 
BIBLIOTECA JOAN ALCOVER 

SOBRE AQUESTA GUIA 

Aquí trobaràs els llibres  de 
Lectura Fàcil disponibles a la 
biblioteca Joan Alcover. 
Demana’ls al bibliotecari/ària. 



    

 

ADAPTA 
• El castell impenetrable, Jesús 

Ballaz 
• L'home que va poder regnar, 

Rudyard Kipling 
• L'illa del doctor Moreau, H.G. Wells 
• Mecanoscrit del segon origen, 

Manuel de Pedrolo 

ALMADRABA 

• Don Quijote de la Mancha,  Miguel 
de Cervantes  

• La Gitanilla, Miguel de Cervantes 
• Lazarillo de Tormes 
• Oliver Twist, Charles Dickens 

Col·lecció Kalafate 

CASTELLNOU 

Col·lecció Kalafat 

• L’Auca del senyor Esteve, Santiago 
Rusiñol 

• Les aventures de Huckleberry 
Finn, Mark Twain 

• Capitans valents, Rudyard Kipling 
• El comte de Montecristo, Alexandre 

Dumas 
• La crida del bosc, Jack London 
• Un enemic del poble, Henrik Ibsen 
• L’escarabat d’or, Edgar Allan Poe 
• El fantasma de Canterville, Oscar 

Wilde 
• Frankenstein, Mary Shelley 
• El gos de Baskerville, Arthur Conan 

Doyle 
• L’home invisible, H.G. Wells 
• Ivanhoe, Walter Scott 
• Mar i cel, Àngel Guimerà 
• Maurice o la cabana del pescador, 

Mary Shelley 
• Miquel Strogoff, Jules Verne 
• El misteri de l’habitació groga, 

Gaston Leroux 
• Moby Dick, Herman Melville 
• L’Odissea, Homer 
• Romeo i Julieta, W. Shakespeare 
• Seny i sentiment, Jane Austen 
• Tristany i Isolda  

EL CEP I LA NANSA 
• La buscadora de tresor, Montserrat 

Balada 

EDICIONS 62 

Col·lecció Lectura plus 

• After dark, Haruki Murakami 
• Laia, Salvador Espriu 
• El silenci dels arbres, Eduard 

Márquez 
• Visions & cants, Joan Maragall 

CRUÏLLA 

• El club dels estranys, Jordi Sierra 
i Fabra 

• La llista d’aniversari, Anna Mansó 
Munné 

Col·lecció El vaixell de vapor 

EDUCAULA 

• La casa sota la sorra, Joaquim 
Carbó 

• Drácula, Bram Stoker 
• Els llops de la lluna roja,     

Josep-Francesc Delgado 
• Pedra de tartera, Maria Barbal 
• Els tres mosqueters, Alexandre 

Dumas 
• La volta al món en 80 dies,   

Jules Verne 

Col·lecció Llibre obert 

EUMO 

• L’atles furtiu, Alfred Bosch 
• El café de la Granota, Jesús 

Moncada 
• La felicitat, Luís-Anton Baulenas 
• El violí d’Auschwitz, Maria Àngels 

Anglada 

Col·lecció Català fàcil 

• Robinson Crusoe, Daniel Dafoe 
• Tres històries de neguit, Baltasar 

Porcel 
• La vida de Salvador Dalí, M. Rosa 

Bayà 

EVEREST 

• Aventura en el hielo, Mercedes 
Figuerola Martín 

LA GALERA 

Col·lecció Ticket 

• L’anticlub, Àngel Burgas 
• Nick, Inma Chacón 
• Radiografia de noia amb tatuatge, 

Jordi Sierra i Fabra 

GAUMIN 

Col·lecció Léelo fácil 
• Regreso a Chernóbil, Ander Izagirre 

Olaizola  

GLIFING 

Col·lecció En Glif i la Bet 

• L’acordió sense música, Roger 
Vilaplana  

• Un conte a la lluna, Roger Vilaplana 
• La llagosta que no saltava, Roger 

Vilaplana 

ILLA EDICIONS 

Col·lecció L’Unicorn 

• Llibre de les bèsties, Ramon Llull 

ING EDICIONS 
• 21 contes dels Germans Grimm  
• El peix dels desitjos, Loek 

Koopmans 

JO LLIBRE 

Col·lecció Fem-ho fàcil 

• L’amor és massa complicat, 
Andrés Guerrero 

LIBERTAS 

Col·lecció Cantos rodados • Cuentos del azar y del amor, 
Miguel de Unamuno 

LA MAR DE LIBROS 

Col·lecció Aktual 

• L’aigua del Rif, Montse Flores 
Pallarés 

• Ana Frank: su vida, Marian 
Hoefnagel 

• Avui per tu, demà per mi, Gemma 
Tribó 

• Bailar un tango en Madrid, María 
Peralta Vidaurreta 

• Bajo el mismo cielo, Núria Martí 
Constans 

• Cavall de guerra, Michael Morpurgo 
• Contes sorprenents 
• Cruïlla de mons, Anna Tortajada 
• De Chamartín a Collbató, M. dels 

Àngels Sellés i Pons  
• Kafka i la nina viatgera, Jordi 

Sierra i Fabra 
• La Música del viento, Jordi Sierra i 

Fabra 
• Nahid, la meva germana 

afganesa, Anna Tortajada  
• Onada de calor, René Appel 
• Un rellotge amb dues inicials, 

Sílvia Llorente 
• El secret, Francisco José Segovia 

Ramos 
• Set dies al llac, Núria Martí 

Constants 
• El temps de les cireres, Montserrat 

Roig 
• Trampa de foc, Núria Martí Constans 

Col·lecció Àgora 

• Molt soroll per res, W. Shakespeare 
• Pilar Prim, Narcís Oller 

LIBROS DEL ZORRO ROJO 

• Cuenta hasta cinco cuento de la 
India 

• Nada es lo que parece cuento del 
norte de África 


